
Protokoll

Styrelsemöte, I-sektionen

Tid: tisdag 8 maj 2012, kl. 12

Plats: Styrelserummet, M-huset.

Ärenden:

1. Mötet öppnades.

2. Val av mötessekreterare

Anna valdes till mötessekreterare.

3. Godkännande av dagordning

Godkänt med tilläggen Cykel och Kick-out under Övrigt.

4. Föregående mötesprotokoll

Det fanns inget särskilt från förra mötet som krävde uppföljning.

5. Actionpoints

Anna gick igenom och uppdaterade listan med actionpoints.

6. Utskotten rapporterar

6.1. AU

Utskottet kommer att ha sitt sista möte på onsdag för att knyta ihop terminen. Det kommer också att vara någon slags tillställning för Tack/kickoff för gruppordföranden i utskottet. I nästa vecka kommer Ulf Egestrand och håller i en föreläsning, detta är inget sektionen får betalt för, eventuellt kommer han att dela ut lite böcker. Det kommer en äskning till nästa möte för lite fika och så.

6.2. Ivent

Det kommer att vara danskurser inför balen. I&M Summergames äger rum nästa onsdag. Pokern i fredags var lyckad, det finns dock en del förbättringar som kan göras och en ordentlig utvärdering kommer att utföras.

6.3. SexI

Pokereventet var lyckat även från SexI:s håll, Victor kommer att se till att det upprättas ett ordentligt testamente för att ansvarsfördelningen ska vara bättre nästa gång. Utskottet kommer att hjälpa till med Klarnaeventet med mat med mera. Nästa vecka anordnas ölkubbsstegen av källaren. Det kommer eventuellt en äskning ganska snart för att utskottet ska bli mer självförsörjande med barutrustning och dyligt.

6.4. SRI

Utskottet har haft möten med föreläsare efter CEQ:erna, det har gått mycket bra bra. Det är en hel del diskussionen på Matteinstitutionen angående typtentor. Vissa lärare tycker att det till viss del ska vara typtentor, medan andra absolut inte tycker så. Emilia

jobbar vidare med gruppen som pratar om utvecklingen av I-programmet, det kommer en rapport rörande detta snart.

6.5. Info

Design har mycket att göra med examensceremonin, balen och iType. iType kommer nästa vecka, Maja Sölve är utsedd till ny redaktör. Uppdateringen av hemsidan tar längre tid än väntat, den har dock fått lite jubileumstouche.

6.6. InUtI

Utskottet har mycket fokus på nästa år, särskilt med utlandsstudiekvällen i september. Isabelle lägger mycket fokus på överlämningen med Axel.

7. Prylet

Prylet vill uppdatera klädkollektionen. De visade upp vad de har fått för förslag, och bad styrelsen om input för vilka som skulle införskaffas. Avsaknad av plagg. De kommer även att beställa aktivapikéer, 130 stycken.

8. Huschef

Det behövs någon som är ansvarig för lokaler, liknande SOFT på KTH, för att se till att de är i bra skick och att allt ”småpyssel” görs.

9. Överlämning

Alla var i fas med sina överlämningar, presidiet ska ha en gemensam överlämning i tillägg.

10. Fyllnadsval

Fyllnadsval till Ivent är den 21 maj.

11. PLI

Studentrepresentanterna i PLI bör kanske ses över. I övrigt kommer det att ske en del förändringar i PLI, då några går av.

12. Nollningsmöte

Nollningsmöte med Phöset är den 15 maj kl. 17.

13. Caféet

Victor, Marcus och Olle var på möte med M. Ombyggnad kommer att göras under sommaren.

14. Balen

Anna påminde om att alla utskott och grupper ska ha folk på plats på dagen för att hjälpa till med förberedelser.

15. Möte nya styrelsen

De nya pratar ihop sig om när de ska ha möte efter dagens möte.

16. Övrigt

16.1. Cykel

A har uttryckt intresse att få låna tandemcykeln som reserv, detta tyckte styrelsen borde gå bra så länge de tar hand om den.

16.2. Kick-out

Hittar inget datum för kick-out med avgående styrelse just nu.

17. Nästa möte

Nästa möte är den 15 maj kl.12.

18. Mötet avslutades.

Anna Kjölstad Svedu